【學生宿舍A館】

學生宿舍 A 館大樓興建於民國 90 年 10 月 22 日,於民國 92 年 4 月 17 日完工啟用,總樓地面積 17,258.53 平方公尺〈約 5,220.71 坪〉,屬地下 2 層,地上 13 層鋼筋混凝土建築,建築物高度 49.15 公尺,工程造價 256,330,000 元,由鄭洲楠建築師事務所設計監造,德寶營造股份有限公司承作,本大樓共有客梯 3 台,地下 1 樓為學生自修室空間,1 樓為文藝展覽廳及學生交誼廳,2 樓至 13 樓全館供學生住宿使用,可提供 4 人房 276 間,床位 1104 床。

[Building A, Student Dormitory]

Construction on the Building A of Student Dormitory began on October 22, 2001 at a cost of NT\$256,330,000 and ended on April 17, 2003. Having a floor area of 17,258.53 square meters and a height of 49.15 meters, it has two basement floors in addition to 13 floors above ground. Designed by Zhou-Nan Zheng Architects & Engineers and built by Der Pao Construction CO., LTD., the New House has three passenger elevators and contains a self-study area on the first basement floor in addition to a student lounge and exhibition hall on the first floor. The second to thirteenth floors contain 276 4-person rooms and accommodates 1104 students.